
Hierbij mijn vragen en zorgen wat betreft de uitrol van 5 G.
5G Aanleg i.v.m. komst van robots in huis 
Er is in het nieuws geweest dat een van de redenen dat 5G er moet komen is vanwege de 
robots die mensen in huis gaan krijgen. Waarom moeten er robots in het huis van mensen 
komen? Ik denk dat er nogal wat mensen zijn die daar niet op zitten te wachten. Alleen maar 
zeggen dat er robots komen is een erg algemene omschrijving. Graag meer helderheid 
hierover.
Bomenkap en energieverbruik
Er worden nogal wat bomen gekapt waarbij het erop lijkt dat een van de redenen daarvan is de 
komst van 5G. In deze tijd waarin er zoveel discussie is over duurzaamheid en klimaat is dat 
toch niet te rijmen. Datzelfde geldt voor het feit dat 5G veel meer energie verbruikt dan 4G 
netwerken.
Slechte informatie
De burger wordt slecht geïnformeerd over de komst van 5G. Veel mensen weten niet of 
nauwelijks wat er speelt, terwijl dat toch noodzakelijk is bij zo een belangrijke komende 
verandering. Veel mensen weten niet eens dat deze internetconsultatie is. Waarom is dit niet 
uitgebreid in het nieuws geweest?
Invloed van straling op mens en dier   
Uit diverse rapporten en onderzoeken is gebleken dat al die straling invloed  heeft op de 
gezondheid van mens en dier. Waarom horen wij daar zo weinig over en worden deze risico’s 
genomen? 
Willen mensen 5G wel 
Als mensen goed zouden weten wat 5G allemaal inhoud willen ze het dan wel?  


